

| | |
|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-BILAD SECURITIES AND INVESTMENT Date: 22-09-2024 10:14:11 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p> | <p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البلاد للأوراق المالية والاستثمار التاريخ: AM 10:14:11 2024-09-22 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p> |
| <p>The Board of Directors of AL-BILAD SECURITIES AND INVESTMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 13:00 on 07-10-2024 at Zoom to discuss the following matters:</p> | <p>يسر مجلس ادارة شركة البلاد للأوراق المالية والاستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2024-10-07 الساعة 13:00 في وسيلة الإتصال المرئي زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p> |
| <p>Subject:</p> | <p>الموضوع:</p> |
| <p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p> | <p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p> |
| <p>1- Amendment to Article (3) of the Articles of Incorporation and Article (5) of the Bylaws: The company's authorized, subscribed, and paid-up capital shall be (7,000,000) seven million dinars, divided into (7,000,000) seven million shares, with a nominal value of one Jordanian dinar per share, fully paid.</p> <p>2- Amendment to Article (5) of the Articles of Incorporation: The company shall be managed by a Board of Directors consisting of five members elected by the General Assembly through a secret ballot for a term of (4) four years. Additionally, Article (11), paragraph (A) of the Bylaws, shall be amended to state: The company shall be managed by a Board of Directors comprising five members elected by the General Assembly through secret ballot, in accordance with the provisions of the Companies Law. The Board shall assume the responsibilities and tasks of managing the company's operations for a term of four years, starting from the date of its election.</p> | <p>1- تعديل المادة (3) من عقد التأسيس والمادة (5) من النظام الأساسي لتصبح على النحو الاتي: يتالف رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب به والمدفوع من (7,000,000) سبعة ملايين دينار مقسمة الى (7,000,000) سبعة ملايين سهم قيمة كل سهم دينار أردني واحد مسدد بالكامل.</p> <p>2- تعديل المادة (5) من عقد التأسيس لتصبح على النحو الاتي: يتولى ادارة الشركة وتصريف شؤونها مجلس إدارة من خمسة أعضاء تنتخبهم الهيئة العامة بالإقتراع السري لمدة (4) سنوات. وتعديل المادة (11) الفقرة (أ) من النظام الأساسي لتصبح على النحو الاتي: يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مكون من خمسة أعضاء ويتم انتخابهم من قبل الهيئة العامة للشركة بالإقتراع السري ووفقاً لأحكام قانون الشركات ويقوم المجلس بمهام ومسؤوليات إدارة اعمال الشركة لمدة اربع سنوات تبدأ من تاريخ انتخابه.</p> |
| <p>Decreasing of the Company's capital</p> | <p>تخفيض رأس المال</p> |

| | |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <p>Decrease of the company's authorized, subscribed, and paid-up capital by an amount of (3) million dinars, to be written off against the company's accumulated losses as of the end of 2023.</p> | <p>تخفيض رأس مال الشركة المصرح والمكتتب به والمدفوع بواقع (3) مليون دينار ، وذلك بإطفاءه في رصيد الخسائر المتراكمة للشركة في نهاية عام 2023.</p> |
| <p>Other:</p> | <p>آخر:</p> |
| <p>-Decreasing the number of the company's Board of Directors from (7) members to (5) members. -Writing off the statutory reserve against the company's accumulated losses as of the end of 2023. -Authorizing the Board of Directors to take all necessary actions to implement the resolutions of the Extraordinary General Assembly.</p> | <p>- تخفيض عدد اعضاء مجلس ادارة الشركة من (7) اعضاء الى (5) اعضاء. - إطفاء الاحتياطي الاجباري في الخسائر المتراكمة للشركة في نهاية عام 2023. - تفويض مجلس الادارة باتخاذ كافة الاجراءات اللازمة حيال تنفيذ قرارات الهيئة العامة غير العادية.</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Dar Mahmoud</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Dar Mahmoud</p> |